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           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 22.06.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, având următoarea ordine 

de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 26 mai 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 8 iunie 2022- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local 

al Municipiului  Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022- iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna mai 2022 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4 .  

6. Proiect de hotărâre pentru actualizarea unor tarife prevăzute în Anexa nr. 1 și Anexa nr. 2 la Contractul 

privind Delegarea de Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza 

Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind mandatarea conducerii Spitalului Municipal Săcele  în vederea efectuării 

tuturor demersurilor necesare pentru  achiziționarea aparaturii și echipamentelor medicale prevăzute 

în anexa la H.C.L. 189/26.05.2022 ,,privind aprobarea obiectivului de investiție «Aparatură și 

Echipamente medicale»” pentru Spitalul Municipal Săcele”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantități de 90 metri steri lemn foc pentru  

sezonul rece Compartimentului Educație Timpurie aflat în subordinea Direcției de Asistență Socială 

       din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Săcele  – iniţiator PRIMAR  Ing.  

         POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1,  4;  
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Mobilitate Urbană Durabilă al Municipiului Săcele - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană (SIDU) a Municipiului 

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 3, 4;  

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind procedura de obținere a avizului de 

principiu,  a acordului administratorului drumului şi a acordului de săpătură aferente reţelelor 

tehnico-edilitare și reparaţiilor realizate pe terenuri aparținând domeniului public al municipiului 

Săcele și care afectează structura căilor de comunicații rutiere, străzilor, podurilor, parcărilor, pistelor 

de biciclete, trotuarelor/aleilor, etc., terenurilor de sport precum și spațiilor verzi- iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4;  

12. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Extindere canalizare menajeră bretea strada Morii” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 2, 4;   

13. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Iluminat depozit Subobrej în Municipiul Săcele” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.    

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de 

Redresare și Reziliență, în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, 

PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1 Compenenta 5- Valul renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru 

eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri rezidenţiale multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea 

energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidenţiale multifamiliale și a proiectului 

,,Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale  multifamiliale” - 8 

componente, din Municipiul Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

15. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 71/17.02.2020 privind  

darea în administrare a unor imobile – construcții și terenuri, imobile ce aparțin domeniului public al 

Municipiului Săcele, către Școala Gimnazială nr. 5 și  încheierii unui act adițional  în acest sens - 

iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4;  

16. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Administrația Națională Apele Române, a imobilului 

înscris în CF nr. 119375 Săcele, nr.cad. 119375 în suprafață de 49 mp, proprietatea Municipiului Săcele, 

domeniul public, în vederea amplasarii unei sirene SOT 071 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 115523 

Săcele, sub nr. cad. 115523, în suprafață de 12337 mp, proprietatea Municipiului Săcele, domeniul public - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele - primă înscriere, 

a suprafeței de teren de 1970 mp, zona Str. Nouă  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a 

imobilului înscris în  CF nr. 117497 Săcele, nr. cad. 117497, în suprafață de 146 mp, categoria de 
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folosință fâneață, situat la intersecția Centurii Săcele cu Str. Al. I. Lapedatu, proprietatea Municipiului 

Săcele - domeniul privat – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4; 

20. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a unor imobile 

situate în Municipiul Săcele, în zona Ștefan cel Mare și în cvartalul Str. Câmpului - Str. Armata Română – 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 114739 

Săcele, nr. top. 1954/1/2/107/1, în suprafață de 290 mp, situat pe Str. Bolnoc,                                                

proprietatea Municipiului Săcele – domeniul privat – iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu în vederea achiziționării terenului și construcției înscrise în  

CF nr. 115894 Săcele și CF nr. 110025 Săcele, situate pe Str. Viitorului nr. 22,  în scopul amenajării unui 

spațiu de recreere pentru persoanele vârstnice - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Aditional nr. 1 la Contractul Nr. 2/2021 de delegare a gestiunii 

serviciului de transport public local de călători – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.07.2022-30.09.2022– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

 

 

 

 

25. Diverse. 

- Informare – sesizare USR PLUS cu privire la str. Al.I. Lapedatu. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                  - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare C.F.P.P. 

         - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

- d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                   - d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

- d-l Ovidiu Jinga – insp. Biroul Investiții 

- d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional în Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  Jónás András. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă, anunță că se transmite live și dă cuvântul d-nei 

Secretar General pentru a face apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție.   

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 
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D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

          25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-

economici pentru investiția ,,CONSTRUIRE LOCUINȚE SOCIALE”, în cartierul Gârcini din Municipiul 

Săcele, jud. Brașov” – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

         26. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul „CONSTRUIRE 

LOCUINȚE SOCIALE”, în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        27. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul  „EXTINDEREA 

REȚELELOR DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ÎN ZUM”– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 26 mai 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  213. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 8 iunie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  214. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-l Paraipan George-Horațiu ia cuvântul și solicită o lămurire, cu privire la art. 66,  alin. (3) care stipulează: 

,,Consilierii locali au dreptul la indemnizaţia lunară doar dacă participă la cel puţin o şedinţă a autorităţii 

deliberative şi o şedinţă a comisiei de specialitate, pe lună, desfăşurate în condiţiile legii”. 

       D-l Viceprimar ia cuvântul și îl întreabă pe d-l consilier local Paraipan dacă nu s-au discutat aceste aspecte 

în ședința pe comisii de specialitate. 

      D-l Paraipan George-Horațiu spune că nu s-a lămurit acest lucru. 

      D-l Paraipan George-Horațiu spune că la alin. (5) se stipulează că ,,Indemnizaţia lunară pentru consilierii 

locali care participă la şedinţele consiliului local şi ale comisiilor de specialitate se calculează după formula…” 

și se dă respectiva formulă de calcul, ori la acestă formulă intră în calcul și ședința ordinară, pe plen și pe comisii 

de specialitate și ședința extraordinara, se face deci referire deci la numărul total de ședințe, astfel, dacă cineva 

lipsește de la o ședință, se scade din indemnizație respectivă, așa cum înțelege din acestă formulă, ori la alin. (3) 

se specifică că consilierii locali au dreptul la indemnizația lunară doar dacă participă la cel puţin o şedinţă a 

autorităţii deliberative şi o şedinţă a comisiei de specialitate, pe lună și dorește lămurirea acestui aspect. 

      D-na Secretar General spune că dacă se participă la o  ședință pe plen, ordinară sau extraordinară și la o 

ședință pe comisii de specialitate, se ia indemnizația lunară. 

      D-l Paraipan George-Horațiu spune că nu la acest lucru se referă, ci la faptul că indemnizația se calculează 

strict, matematic, se pleacă de la 100% și se scade gradual. 



 5 

     D-na Secretar General spune că până la alin. (3) este ceea ce cuprindea regulamentul vechi și ceea ce se 

stipulează în Codul Administrativ, de la alin. (4) este ceea ce a completat legiutorul, cu inserarea acestei formule 

de calcul.  

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că se poate face abstracție de formulă și pune în aplicare prevederile alin. 

(3).   

     D-na Secretar General spune că așa a gândit legiutorul și întreabă dacă ceea ce se dorește este eliminarea 

acestei formule. 

     D-l Paraipan George-Horațiu spune că ar considera oportun să se elimine această formulă.  

     D-na Secretar General spune că Ordinul nr. 25/2021 este un model orientativ, menționând faptul că 

indemnizația lunară este condiționată de prezența la o ședință ordinară/extraordinară și la o ședință pe comisii de 

specialitate. 

    D-l Primar spune că pentru orice modificare trebuie formulat un amendament în acest sens. 

    D-l  Paraipan George-Horațiu spune că propune un amendament în sensul eliminării alin. (5). 

    D-l Președinte spune că amendamentul trebuia formulat în cadrul ședinței pe comsii de specialitate. 

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că amendamentele se pot formula până la ședință. 

    D-l Președinte spune că acum sunt în timpul ședinței.   

    D-l Popa Marius-Cristian spune că există un articol care stipulează că dacă există neconcordanțe legislative, 

amendamentele se pot face și în timpul ședinței. 

    Se supune la vot amendamentul formulat de d-l consilier local Paraipan George-Horațiu în sensul eliminării 

alin. (5) și se respinge cu 9 voturi pentru, 8 împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-na Coman Felicia, d-na Voicescu 

Nicoleta-Teonia, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Medianu Gheorghe, d-l  Géczi Gellért, d-l Jónás András, d-na 

Miron Laura-Ionela), 2 abțineri (d-l Crețu Valentin și d-l Tóth Sándor). 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre în forma prezentată și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 

H.C.L. nr.  215. 

     D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 216. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, pentru  aprobarea 

pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna mai 2022 pentru cadrele didactice şi personalul 

didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 217. 

     D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru actualizarea unor tarife prevăzute în Anexa nr. 1 și Anexa nr. 2 la Contractul privind Delegarea de 

Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza Municipiului Săcele nr. 

51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Paraipan George-Horațiu spune că are o întrebare cu privire la acest punct de pe ordinea de zi. 

D-l Viceprimar spune că nu s-a specificat la prezentarea avizului comisiei că ar exista discuții în plen, și 

consideră că ar fi oportun și operativ să se desfășoarea ședința consiliului local  în mod procedural. 

D-l Paraipan George-Horațiu reiterează faptul că are o întrebare cu privire la acest punct înscris pe ordinea 

de zi, respectiv spune că a observat din indexarea vechilor tarife că se merge până la 27% procent de indexare și 
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întrebarea ar fi dacă nu era mai oportun să se indexeze tarifele cu rata inflației, întrucât inflația serviciilor la 

nivel de stat a fost de în jur de 7,3% și 27% i se pare mult. 

D-l Gâdea Sorin spune că nu are nici o relevanță creșterea cu un anumit procent, dacă acea taxă de 

depozitare ar fi crescut cu 100%, probabil că procentul de indexare ar fi fost mai mare, dacă s-ar fi studiat fișa se 

constata că modificarea față de prețul de licitație nu se face decât la pct. 5 ,,Cheltuieli cu depozitarea în rampă”, 

orice deșeu depozitat în rampă are o greutate specifică, se transformă din metri cubi în tonă și dacă se înmulțește 

cu taxa de depozitare care are două componente, respectiv taxa pe economia circulară și taxa pe depozitare, se 

ajunge exact la componenta de cost din preț, dumnealui mai menționează că taxa de rampă s-a scumpit de la 80 

lei la 140 lei, procentual cu 68%, iar prețul de acum pentru populație este exact prețul votat de Consiliul Local în 

luna martie pe vechiul contract de salubritate, prețul de licitație față de prețul vechi fiind sensibil mai mic și nu 

numai pentru populație, concluzionând că nu s-a modificat nici o componentă de cost în afara celei cu referire la 

depozitarea în rampă, care este după o formulă matematică, nu suportă redevență, beneficiu, fiind strict o 

formulă matematică. 

D-l Viceprimar spune că în fiecare an, la început, când operatorul solicită acest lucru în scris și se adresează 

Consiliului Local în acest sens, tarifele de salubrizare sunt indexate cu rata anuală a inflației și anul acesta nu a 

făcut excepție, iar a se vorbi la acest moment de indexarea unui tarif cu rata infalției consideră că nu constituie 

obiectul proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței de astăzi. 

D-l Gâdea Sorin completează că acest lucru se face în urma unei adrese oficiale primite de la ANRSC. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 218. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind mandatarea conducerii Spitalului Municipal Săcele  în vederea efectuării tuturor demersurilor necesare 

pentru  achiziționarea aparaturii și echipamentelor medicale prevăzute în anexa la H.C.L. 189/26.05.2022 

,,privind aprobarea obiectivului de investiție «Aparatură și Echipamente medicale»” pentru Spitalul Municipal 

Săcele”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 219. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea gratuită a unei cantități de 90 metri steri lemn foc pentru sezonul rece Compartimentului  

Educație Timpurie aflat în subordinea Direcției de Asistență Socială 

       din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 220. 

      D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea Planului de Mobilitate Urbană Durabilă al Municipiului Săcele. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, 4 voturi pentru, 1 abținere 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru, 1 abținere (d-l Popa Marius 

Cristian). H.C.L. nr. 221. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană (SIDU) a Municipiului Săcele.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, 4 voturi pentru, 1 abținere 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General ia cuvântul și menționează că pentru acest proiect de hotărâre s-a transmis și o notă 

de modificare și completare, întrucât în anexă au existat două erori materiale, respectiv la pagina 29 și la pagina 

56.   

 D-l Președinte spune că s-a primit nota, iar anexa la proiectul de hotărâre se modifică în conformitate cu 

aceasta.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru, 1 abținere (d-l Popa Marius 

Cristian). H.C.L. nr. 222. 

D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind procedura de obținere a avizului de principiu,  a acordului 

administratorului drumului şi a acordului de săpătură aferente reţelelor tehnico-edilitare și reparaţiilor realizate 

pe terenuri aparținând domeniului public al municipiului Săcele și care afectează structura căilor de comunicații 

rutiere, străzilor, podurilor, parcărilor, pistelor de biciclete, trotuarelor/aleilor, etc., terenurilor de sport, precum 

și spațiilor verzi. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 223. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul  

„Extindere canalizare menajeră bretea strada Morii”.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 224. 

        D-l Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

„Iluminat depozit Subobrej în Municipiul Săcele”. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 225. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de Redresare și Reziliență, în 

cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1 Compenenta 5- Valul 

renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri rezidenţiale 

multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidenţiale 

multifamiliale și a proiectului ,,Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale  

multifamiliale” - 8 componente, din Municipiul Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Paraipan George-Horațiu întreabă cum au fost selectate blocurile incluse în acest program. 

D-l Matei Ion ia cuvântul și spune că au fost informate asociațiile de proprietari din Municipiul Săcele cu 

privire la acest program, la rândul lor au informat proprietarii, s-au făcut solicitări în acest sens, iar în baza 

acestor solicitări s-au demarat procedurile necesare.  

D-l Paraipan George-Horațiu întreabă dacă numai 8 solicitări au existat în acest sens. 
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D-l Matei Ion spune că în urmă cu două luni s-a mai aprobat un set de 6 solicitări în același scop. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 226. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea modificării Anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 71/17.02.2020 privind  darea în administrare a 

unor imobile – construcții și terenuri, imobile ce aparțin domeniului public al Municipiului Săcele, către Școala 

Gimnazială nr. 5 și  încheierii unui act adițional  în acest sens.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 227. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind darea în administrare către Administrația Națională Apele Române, a imobilului înscris în CF nr. 119375 

Săcele, nr.cad. 119375 în suprafață de 49 mp, proprietatea Municipiului Săcele, domeniul public, în vederea 

amplasarii unei sirene SOT 071. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 228. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 115523 Săcele, sub nr. cad. 115523, 

în suprafață de 12337 mp, proprietatea Municipiului Săcele, domeniul public. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 229. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele - primă înscriere, a suprafeței 

de teren de 1970 mp, zona Str. Nouă. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius-Cristian ia cuvântul și spune că a avut loc o discuție în cadrul ședinței pe comisii de 

specialitate și consideră oportun să o disemineze și în cadrul plenului Consiliului Local.   

D-l Viceprimar ia cuvântul și întreabă dacă în procesul verbal al comisiei s-a menționat că se doresc discuții 

în plen și când s-a dat citire la avizul comisiei s-a menționat acest lucru, întrucât, procedural, trebuia să se 

solicite discuții în plen.    

D-l Popa Marius-Cristian spune că dorește să aducă și la cunoștința colegilor anumite aspecte, astfel 

referitor la acest punct de pe ordinea de zi spune că nu reiese de nicăieri că Municipiul Săcele ar fi fost vreodată 

proprietarul acestui teren, sens în care a solicitat să li se transmită extrasele CF la care se face referire în 

documentația tehnică anexată, menționând că, în zona respectivă, nu a fost niciodată Primăria proprietar, terenul 

nu a fost în domeniul public sau privat al municipiului niciodată. După cum s-a discutat și cu d-na Secretar 

General, față de procesul care a avut loc acolo, nu are nimic împotrivă, dar numai că în adoptarea acestei hotărâri 

prin care se spune că acest teren este al municipalității, trebuie să existe un document ca punct de plecare, pentru 

că, altfel, se face o altă naționalizare.  

D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că în cursul zilei de astăzi s-a reușit efectuarea  analizei de carte 

funciară, imobilul care face obiectul proiectului de hotărâre de pe ordinea de zi se suprapune peste nr. top 1631, 

așa cum scrie și din memoriul tehnic, top care a fost dezmembrat în 1631/1, 1631/2, cu suprafețe de 1755, unde 
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sunt doi proprietari, proprietăți și suprafețe care s-au asigurat prin expertiza făcută, suprafața acesta rămânând 

efectiv în plus, fără top, ceea ce s-a discutat și în ședința pe comisii de specialitate. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că s-a solicitat să se transmită documente în acest sens. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că astăzi s-a reușit analiza la cartea funciară. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că nu este împotrivă, dar s-au solicitat transmiterea anumitor documente și 

nu s-a realizat acest lucru. 

D-na Secretar General spune că se încearcă aducerea terenului în patrimoniu municipiului. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că nu are nimic împotriva acestui lucru. 

D-na Secretar General spune că în acest dosar sunt efectuate expertize. 

D-l Popa Marius-Cristian reiterează faptul că au solicitat aceste documente, dar nu li s-au transmis. 

D-l Viceprimar spune că față de măsurătorile efectuate pe vechile sisteme de măsurători, încă apar 

diferențe. 

D-na Secretar General spune că în  procesul în cauză, s-au constituit în părți toți cei de acolo. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că terenul este la limita dintre 2 tarlalele topografice, la fel de bine putea 

fie suprapus peste numerele care sunt mai la sud, schițele fiind concretuale, acea apreciere pe ce număr 

topografic se suprapune fiind destul de neelocventă.  

D-l Brânzea Ovidiu spune că este corect, dar având la bază expertizele situația este alta și mai precizează că 

acest teren se putea pierde în favoarea unui proprietar privat. 

 D-na Secretar General spune că puteam să-l pierdem dacă nu ne opuneam la rectificarea de carte funciară.  

D-l Popa Marius-Cristian spune că, din punctul dumnealui de vedere, era mai ușor să facem notarea 

posesiei pe terenul acesta și dacă în 3 ani nu apăreau proprietari cu documente, se rezolva. 

        D-na Secretar General spune că au existat consultări și cu Instituția Prefectului în acest sens, unde s-a agreat 

acestă soluție. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 230. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în  CF 

nr. 117497 Săcele, nr. cad. 117497, în suprafață de 146 mp, categoria de folosință fâneață, situat la intersecția 

Centurii Săcele cu Str. Al. I. Lapedatu, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 231. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a unor imobile situate în  

Municipiul Săcele, în zona Ștefan cel Mare și în cvartalul Str. Câmpului - Str. Armata Română. 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 232. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 114739 Săcele, nr. top. 

1954/1/2/107/1, în suprafață de 290 mp, situat pe Str. Bolnoc, proprietatea Municipiului Săcele – domeniul 

privat. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 233. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordul de principiu în vederea achiziționării terenului și construcției înscrise în  CF nr. 115894 Săcele și 
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CF nr. 110025 Săcele, situate pe Str. Viitorului nr. 22,  în scopul amenajării unui spațiu de recreere pentru 

persoanele vârstnice. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 234. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Actului Aditional nr. 1 la Contractul Nr. 2/2021 de delegare a gestiunii serviciului de transport 

public local de călători. 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil     

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul    

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul    

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 235. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 

01.07.2022-30.09.2022.   

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz  favorabil, cu o propunere, respectiv d-l Medianu Gheorghe   

        Comisia nr. 2 – aviz  favorabil, cu 2 propuneri, respectiv d-na Paniti Izabella și  d-l Medianu Gheorghe 

        Comisia nr. 3 – aviz  favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 propuneri, respectiv d-na Paniti Izabella și  d-l Medianu Gheorghe. 

        Se supune la vot prima propunere formulată, în persoana  d-lui Medianu Gheorghe și se aprobă cu 17 voturi 

pentru, 1 abținere (d-l Paraipan George-Horațiu), 1 împotrivă (d-l Costea Cătălin-Ionuț). H.C.L. nr. 236. 

      D-na consilier local Stoica Gabriela se învoiește de la d-l Președinte și părăsește sala de ședințe. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru investiția 

,,CONSTRUIRE LOCUINȚE SOCIALE”, în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov” – inițiator 

Primar Ing. Popa Virgil. 

      D-l Popa Marius – Cristian ia cuvântul și întreabă dacă nu prezintă nimeni acest proiect, de ce a fost necesar 

să se introducă din nou pe ordinea de zi. 

      D-l Jinga Ovidiu ia cuvântul și spune că a existat o eroare materială, a fost un ban diferență la suma 

respectivă, acesta fiind motivul pentru care a fost supus spre aprobare Consiliului Local în această ședință. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru – d-na consilier local 

Stoica Gabriela lipsește la momentul votului). H.C.L. nr. 237.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul „CONSTRUIRE LOCUINȚE SOCIALE”, în 

cartierul Gârcini din Municipiul Săcele. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru – d-na consilier local 

Stoica Gabriela lipsește la momentul votului). H.C.L. nr. 238.  

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul „EXTINDEREA REȚELELOR DE 

ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ÎN ZUM”. 

         D-na Vaida Marcela ia cuvântul și spune că suntem în faza de precontractare, acest proiect încă nu a fost 

aprobat ca atare și se solicită o hotărâre de consiliu local în acest sens. 

         D-na Paniti Izabella spune că la documentația transmisă nu există raportul de specialitate aferent acestui 

proiect de hotărâre. 

          D-na Secretar General spune că se va transmite la sfârșitul ședinței. 

          D-l Popa Marius-Cristian ia cuvântul și spune că revine cu aceeași întrebare, respectiv cine a completat 

cererea de finanțare de intervin atâtea inadvertențe. 

         D-l Primar spune că cererea de finanțare a fost scrisă de consultant.  
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         D-l Popa Marius-Cristian întreabă cine este acest consultant care a omis 1032 m de conductă, o eroare de 1 

km, conform punctului 6 din adresa de solicitare clarificări de la Alba, de unde dă citire. 

        D-na Vaida Marcela spune că acestea sunt clarificările la care trebuie să dea răspuns și proiectantul și 

consultantul. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru – d-na consilier local 

Stoica Gabriela lipsește la momentul votului). H.C.L. nr. 239.  

        D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea Diverse, unde este înscrisă o  informare, respectiv sesizare 

USR PLUS cu privire la str. Al.I. Lapedatu. 

      D-l Președinte dă cuvântul d-nilor și d-nelor consilieri locali pentru interpelări. 

      D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că a transmis problemele identificate. 

      D-l Crețu Valentin întreabă când se intră în cartiere cu remarcarea locurilor de parcare. 

      D-l Primar spune că se începe în Cartierul Movilei. 

      D-na Paniti Izabella spune că pe str. Meseriașilor  cetățenii au sesizat o problemă cu apa pluvială, aceștia 

încercat să rezolve situația și au improvizat cu bolovani, dar s-a format un dâmb, iar drumul a devenit 

impracticabil. 

      D-l Gâdea Sorin spune că trebuie nuanțat puțin, drumul nu este impracticabil, dumnealui trecând personal pe 

acolo, iar gunoiul se colectează în mod normal.   

      D-na Paniti Izabella mai spune că a participat la două evenimente la Centrul Multicultural și Educațional și 

dintre cei prezenți au reclamat că unele scaune sunt stricate și consideră necesar să se verifice și să se remedieze 

problema. 

    D-l Lungu Dragoș spune că în urmă cu 2 săptămâni s-au verificat și s-au remediat problemele de acest tip, dar 

au avut loc evenimente în ultima vreme și este posibil să mai fie câte un caz izolat. 

    D-l Popa Marius-Cristian spune că dorește să ridice 3 probleme, astfel prima problemă i-a fost semnalată de 

către cetățenii din Cart. Baciu, respectiv de str. Carierei și parte din str. Bolnoc, astfel, un reprezentant al 

Primăriei s-a prezentat pe str. Carierei și a afirmat că Primăria vrea să introducă gazul în zonă, dar că cetățenii au 

nevoie la Distrigaz de o ridicare topografică, schiță și plan de amplasare și a recomandat un expert în acest sens, 

care a încasat la  25-30 familii câte 500 lei, le-a dat câte două foi, cu care nu au ce face și mai spune că a înțeles 

că i s-a semnalat și d-lui Primar această situație. Dumnealui spune că nu înțelege cum cineva din partea 

Primăriei poate disemina astfel de informații și să-i pună pe cetățeni să plătească pentru ceva inutil. 

    D-l Primar spune că, în primul rând, nu Primăria introduce gazul și menționează că Primăria încearcă să 

sprijine locuitorii, astfel că, o parte care nu au gaz să poată să-și introducă, sunt mai mulți de 20, la unii s-a 

reușit,  dar cei de la Distrigaz le-au solicitat anumite documente, printre care și această ridicare topografică, s-au 

predat documentele, la unii li s-a aprobat documentația și au deja gaz, la alții nu și trebuie văzut care este 

motivul, specificând că cetățenii de acolo vor fi sprijiniți în continuare în acest demers. 

     D-l Popa Marius-Cristian spune că cetățenii sunt foarte revoltați, mai ales cei care nu și-au rezolvat problema 

și amenință că vor face plângere penală și întreabă în ce constă sprijinul Primăriei. 

    D-l Primar spune că sprijinul constă în a ține legătura cu cei de la Distrigaz Sud, întrucât dacă nu se intervenea 

nu avea nimeni rețea de gaz în zonă, unii au probleme cu documentele, iar persoana din Primărie care se ocupă 

cu acest lucru revine peste 2 săptămâni și se reiau demersurile în acest sens, acolo fiind probleme cu situația 

juridică. 

    D-l Popa Marius-Cristian spune că a ridicat de mai multe ori problema reglementării situației de acolo. 

    D-l Primar spune că s-au demarat  procedurile în acest sens. 

    D-l Popa Marius-Cristian spune că  a văzut că s-au inițiat demersurile, dar tot cu același expert care le-a luat 

banii odată, care, dacă a realizat o dată  ridicarea topografice mai ia o dată banii și de la Primărie. 

    D-l Primar spune că nu există nici o legătură între cele două apecte semnalate.  

    D-l Popa Marius-Cristian spune că cetățenii de pe str. Ilie Minea au avut o solicitare înscrisă la secțiunea de 

,,Diverse” de pe ordinea de zi și spun că nu au primit nici un răspuns până la acest moment.  

     D-l Viceprimar spune că nimeni din consiliul local nu a avut vreo o interpelare în acest referitoare la punctul 

înscris la secțiunea ,,Diverse”. 

     D-l Popa Marius-Cristian întreabă dacă cuiva care face o notificare nu trebuie să i se transmită un răspuns.  

     D-l Viceprimar reiterează că nu s-au purtat discuții cu privire la această solicitare în plenul Consiliului Local. 

     D-l  Popa Marius-Cristian spune că în urma ploilor torențiale din ultima vreme o bucată de rigolă de pe str. 

Horia între nr. 14-19 unde iese pluviala la suprafață s-a înfundat și iese, șanțul fiind înfundat. 

     D-l Gâdea Sorin spune că se cunoaște situația de acolo și se vor lua măsurile care se impun. 
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     D-l Paraipan George-Horațiu spune că are 3 probleme pe care dorește să le semnaleze, astfel, dumnealui 

menționează că, între timp s-a rezolvat o parte din str. Morii, în sensul asfaltării, inițiativă bună, dar, pe 

porțiunea care s-a asfaltat nu a mai rămas spațiu verde deloc, aici nu mai avem ce face, dar pe viitor, la străzile 

care se asfaltează ar trebui lăsat un spațiu verde, cu gazon sau să se planteze un copac. Tot pe strada Morii a 

sesizat că s-au marcat cu numere parcările și întreabă dacă se intenționează realizare de parcări cu plată.  

    D-l Primar spune că nu vor fi cu plată, numerele sunt pentru evidență, pentru ordine. 

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că bordurile se vopsesc alb-roșu și consideră că există și alte variante 

cromatice, estetic vorbind. 

     D-l Popa Marius Cristian intervine pentru a întreba dacă porțiunea de pe str. Morii  nu era înscrisă în registru 

spațiilor verzi. 

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că str. Morii nu apare și întreabă dacă pe viitor nu trebuie ca toate străzile 

să fie înscrise în registru spațiilor verzi. 

    D-l Gâdea Sorin spune că dacă toate străzile vor fi trecute în registrul spațiilor verzi, nu se mai face nimic. 

    D-l Paraipan George-Horațiu întreabă dacă li se poate transmite o situație  cu elevii care au dat examenul de 

bacalaureat, sub aspectul a câți elevi s-au înscris în clasa a XII -a în anul școlar 2021-2022 și câți dintre aceștia 

au susținut examenul de bacalaureat, la nivelul celor 3 licee din Săcele.   

   D-na Voicescu Nicoleta -Teonia spune că la finalizarea examinărilor, școlile transmit o astfel de situație 

centralizatoare, au primit-o în fiecare an, atât la nivelul școlilor gimnaziale, cât și a liceelor. 

    D-na Secretar General spune că se va solicita situație respectivă de la școli după încheierea examenului de 

bacalaureat. 

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că a participat și dumnealui la evenimente de la Centrul Multicultural și 

Educațional și se creează o mare aglomerație în zonă, nu există locuri de parcare, ori în proximitate este o casă 

de vânzare, care poate fi cumpărată de municipalitate și să se realizeze parcări.  

    D-l Primar ia cuvântul și spune că s-a dorit vânzarea câtorva imobile, iar cu banii obținuți să se achiziționeze 

altele care pot fi folosite în diverse scopuri.  

    D-l Paraipan George-Horațiu spune că Consiliul Local oferă întreaga colaborare pe această speță.   

    D-l Primar ia cuvântul și spune că există o legătură cauzală între vânzarea unor imobile și achiziționarea 

altora, întrucât banii obținuți din aceste vânzări se folosesc exclusiv pentru investiții și cumpărarea de alte 

terenuri.  

    D-na Secretar General spune că și astăzi se află înscris pe ordinea de zi un proiect privind acordul de principiu 

în vederea achiziționării unui teren și au mai existat astfel de inițiative, astfel în anul 2017 s-a cumpărat un teren 

în Cart. Ștefan cel Mare care a aparținut, de fapt, municipalității și a existat un acord de parteneriat în anul  2007 

între Primăria și  Societatea Alpia Construct,  actele s-au semnat de așa natură încât s-a ajuns la executare, iar 

banca ne-a luat terenul și în 2017 a fost cumpărat acest teren, menționând că acordul de parteneriat era încheiat 

în vederea construirii unui bloc.  

    D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă dacă se poate găsi o soluție pentru a preveni actele de vandalism din parcuri. 

    D-l Primar spune că se are în vederea un proiect pentru instalarea de camere video în municipiu, precum și 

repararea tuturor locurilor de joacă în următoarele săptămâni. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț spune că ar fi oportun să se intensifice și operațiunile de patrulare ale Poliției Locale 

în aceste zone.  

     D-l Președinte spune că și părinții stau într-o stare de pasivitate față de ceea ce fac copiii în parc, iar așa se 

perpetuează niște obiceiuri proaste și pentru când cresc mai mari. 

     D-l Florescu Marius ia cuvântul și spune că un cetățean i-a semnalat că în zona Bolnoc iarba este foarte mare 

în zona turistică. 

     D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că este vorba de zona privată și nu se poate interveni.  

     D-l Florescu Marius spune că cetățenii din Cart. Electroprecizia întrebă dacă în zona de la câmp, de la 

marginea cartierului nu se pot amenaja zone de grătar. 

      D-l Primar spune că acolo este un proiect care este prins în SIDU, sunt 11.000 mp ai municipalității și acolo 

va fi amenajat un parc, un skate park  fiind un proiect mai mare care a fost aplicat pe POR. 

     D-l Florescu Marius spune că poate încerca identificarea unei zone pentru astfel de activități. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că dorește să ridice și dumnealui 3 probleme, respectiv pe str. Gîrcinului este 

necesară intervenția cu un greder, un buldoexcavator pentru îndreptarea străzii, este mult praf și l-a sunat în acest 

sens pe d-l Jinga Ovidiu care a spus că nu se poate interveni, a doua problemă este legată de  str. Amurgului, 

unde în urma ploilor apa a intrat în curți și trebuie intervenit, iar a treia problemă este cea a apei potabile pentru 

3 străzi din aceeași zonă. 
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     D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și reiterează întrebarea cu privire la asfaltarea în zona Turcheș, mai exact 

la cimitirul catalolic și evanghelic și pe str. Godri Janos. 

     D-l Primar spune că str. Godri Janos se face anul acesta, ca și Fâneții, de altfel, suntem în procedură de 

achiziție, iar str. Cerbului se va face anul viitor. 

    D-l Tóth Sándor  spune că gardurile de pe str. Cîmpului, care delimitează trotuarul în zona magazinului LIDL 

stau să cadă.  

    D-l Viceprimar spune că dorește să lămureacă ce situație dorește d-l consilier local Paraipan cu privire la 

elevii din Municipiul Săcele, respectiv câți elevi s-au înscris la începutul anului școlar și câți au intrat în 

examenul de bacalaureat și câți au promovat, iar referitor la chestiunea ridicată de d-l consilier local Popa cu 

privire la petiția formulată de cetățenii de pe str. Ilie Minea, aceasta era în atenția Consiliului Local al 

Municipiului Săcele și în atenția d-lui Primar, iar luna trecută când a fost înscrisă pe ordinea de zi, aceasta nu a 

fost dezbătută, se putea discuta și  mandata primarul, prin aparatul de specialitate să identifice o soluție în acest 

sens, dar cum problema nu a fost discutată, a considerat că doar a fost luată la cunoștință de către Consiliul 

Local. 

     D-na Secretar General spune că această petiție a fost repartizată de către d-l Primar și către Biroul Investiții 

spre competenta soluționare.  

     D-l Primar spune că această petiție a avut niște scăpări tehnice. 

     D-l Gâdea Sorin spune că d-l consilier Paraipan a avut față de tarifele de salubritate o remarcă de tipul ,,merg 

și așa”, ori, în viitorul apropiat s-ar putea să ne pregătim de plata către operator raportat la persoanele care nu și-

au încheiat contract de salubritate sau și-au încheiat contract pentru un număr mai mic de persoane decât cele 

care domiciliază acolo, iar a doua remarcă este cu privire la prețurile practicate de către FIN ECO, care s-au 

aprobat într-o comisie din subordinea Consiliului Județean și  de către Consiliul Județean în unanimitate, din 

care face parte și d-l Ciprian Sterpu, care a plecat din sala de ședințe, iar acea comisie când a verificat putea să 

solicite un tarif mai mic, ceea ce nu a făcut, iar ADI ISO Mediu, din care facem parte, a aprobat aceste tarife, pe 

cale de consecință a trebuit să le aprobăm și noi.   

     D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:25. 
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